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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
Verontrustende berichten in het Eindhovens Dagblad, editie Helmond Plus, over de financiering 
Xperienceworld. De verlenging van samenwerking, verschoven naar 15 maart 2012met initiatief nemer, 
baart de fractie van Helmond Aktief grote zorgen. Deze grote investering lijkt toch niet zo “Klink” en “NAGEL” 
vast, als was voorzien.  
Ik heb namens Helmond Aktief een paar weken geleden bij u kenbaar gemaakt om van de Obragashallen 
overdekte multifunctionele markthallen te maken. Ik weet dat u dit afgekaart heeft omdat de raad, waarvan 
ikzelf deel uit maak, tot sloop van deze hallen en hoofdgebouw heeft besloten en de sloop reeds is 
aangevangen. 
Maar de grote hallen en Hoofdgebouw staan nog overeind. 
 
Geacht college, nu er mogelijk een totaal ander beeld gaat ontstaan, in concreto, misschien geen 
Xperienceworld, en……………………gezien voortschrijdend inzicht, u alsnog met onmiddellijke ingang zou 
kunnen besluiten: DE SLOOP VAN HET HOOFDGEBOUW EN GROTE HALLEN STOP TE ZETTEN. 
Ongetwijfeld heeft ook u kennis genomen van de vele reacties op de site van het ED, die wij als raadsleden 
ook wel degelijk ter harte moeten nemen.  
Hopelijk kan dit voor u tot “opnieuw nadenken” leiden en de eerder genomen beslissing door de raad 
genomen, alsnog in de raad ,ter discussie worden gesteld. Want, stel het gaat niet door, hebben we wel een 
heel groot open terrein midden in het centrum, beter is dan toch dat voorlopig dit Hoofdgebouw en 
aangrenzende hallen blijven staan. 
 
Gaarne een snelle reactie uwerzijds a.u.b. 
Met vriendelijke groet, namens fractie Helmond Aktief, 
Theo van Mullekom 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
 
Obragasgebouwen 
Zoals wij u reeds eerder hebben medegedeeld in onze raadsinformatiebrief nr. 82 hebben wij tot sloop 
besloten omdat de bouwkundige staat van de gebouwen slecht is en dat bij eventuele voorlopige 
handhaving en hergebruik zeer hoge kosten gemaakt zouden moeten worden. Dit geldt natuurlijk ook indien 
deze ruimten geschikt gemaakt zouden moeten worden als tijdelijke vervanging van ‘t Speelhuis. 
Daar komt bij dat de terreinen voor een groot deel naar verwachting op korte termijn beschikbaar moeten 
zijn voor de aanvang van de werkzaamheden in het kader van het centrumplan.  
Voor het deel dat niet op afzienbare termijn benodigd is voor het centrumplan zal gezocht worden naar een 
tijdelijke invulling van maximaal vijf jaar. 
Wij zien geen aanleiding om op ons eerder ingenomen standpunt terug te komen. 
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’t Speelhuis 
Ten aanzien van deze problematiek zullen wij de commissies en/of de gemeenteraad zoveel mogelijk 
betrekken. Het geldt zowel ten aanzien van het nieuwe definitieve theater als ten aanzien van de tijdelijke 
overbruggingsmaatregelen. 
 
Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
de burgemeester,  de secretaris, 
drs. A.A.M. Jacobs.  A.A.M. Marneffe RA. 
 


